## 2000029973: Product Label 48x44mm for WISE-2210

產品名稱:資料收集模組(数据采集模块)(台湾制造)

IoT Wireless Sensor Node (Made in Taiwan)

Model No.: WISE-2210 Input(輸入): 0-100 mA

Factory: T5

CC XX xx YY yyy Z z W

警告使用者:這是甲類的資訊產品,在居住的環境中使用時,可能會造成射頻干擾,在這種情況下,使用者會被要求採取某些適當的對策。

FCC ID: M82-WISE2210

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) this device may not cause harmful interference,
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

**CAUTION!!** To prevent shock. Do not remove cover. No user serviceable parts inside. Refer servicing to qualified personnel

## 2000029973: Product Label 48x44mm for WISE-2211

產品名稱:資料收集模組(数据采集模块)(台湾制造)

IoT Wireless Sensor Node (Made in Taiwan)

Model No.: WISE-2211 Input(輸入): 4-20 mA

Factory: T5

FCC C € ⑩X

CC XX xx YY yyy Z z W

警告使用者:這是甲類的資訊產品,在居住的環境中使用時,可能會造成射頻干擾,在這種情況下,使用者會被要求採取某些適當的對策。 FCC ID: M82-WISE2210

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) this device may not cause harmful interference,
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

**CAUTION!!** To prevent shock. Do not remove cover. No user serviceable parts inside. Refer servicing to qualified personnel

## Label location Bottom side of device

